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VERGADERING GEMEENTERAAD 

 

 datum 

gemeenteraad 

22 augustus 2023 

aanwezig Yolande Avontroodt, voorzitter; Dirk Bauwens, burgemeester; 

Kathleen Krekels, Peter Mendonck, Marian Van Alphen, Pascale 

Gielen, schepenen; Marijke Dillen, Valérie Van Genechten, Hendrik 

Bellens, Annemie Laforce-Vergote, Hans Hanssen, Leen Scholiers, 

Philippe Verschueren, Laurenz Van Ginneken, Pieter-Jan Fraussen, 

Marleen Struyf, Micheline Duysens, Tara Godts, Valerie Michel, 

Frederik Goemaere, Stefan Van den Heuvel, Rita Tutelaars, 

raadsleden; Ilse Konings, wnd algemeen directeur;  
 

verontschuldigd Olivier Verhulst, schepen; Kristof Droessaert, Margot Van 

Overtveldt, raadsleden; Tine Vervisch, algemeen directeur;  
 

  

Pieter-Jan Fraussen, verlaat de zitting vanaf agendapunt 33 

Pieter-Jan Fraussen, vervoegt de zitting vanaf agendapunt 34 

 

 
ZITTINGSVERSLAG 

 

1. SECRETARIAAT - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad 19 juni 2023 - goedgekeurd 

 

2. SECRETARIAAT - Mededelingen vanuit het college van burgemeester en schepenen - 

kennisgenomen 

 

3. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Guibertus - Budget 2023 - kennisgenomen 

 

4. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Catharina - Budgetwijzigingen 2022 en 2023 - 

geweigerd 

 

5. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Catharina - Budget 2023 - goedgekeurd 

 

6. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Guibertus - Budgetwijziging 2022 - kennisgenomen 

 

7. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Antonius - Budgetwijziging 2023 - goedgekeurd 

 

8. ALGEMEEN DIRECTEUR - Evaluatie huishoudelijk reglement raden - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Mevr. M. Struyf (CD&V) licht toe waarom de fractie CD&V zich zal onthouden bij de stemming. Ze 

stelt dat het hele proces en de beslissing van de provincie hun onthouding staven. Ze verduidelijkt dat 

er een aantal zaken bij de opmaak van het reglement niet helemaal wettelijk correct verlopen zijn. 

Concreet gaat het om de beperking van de spreektijd van de gemeenteraadsleden. 
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Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) verduidelijkt dat dit in de evaluatie allemaal mee opgenomen werd 

en dat er rekening gehouden werd met de opmerkingen. 

 

9. FINANCIËLE ZAKEN - Vaststelling begrip dagelijks bestuur - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V):  

"Als ik het goed begrijp, keuren we dit punt goed zodat het bestuur de mogelijkheid heeft om te 

beslissen om een lening of belegging aan te gaan. Hoe werd dit in het verleden geregeld? Graag 

verneem ik hierover enige toelichting." 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) verduidelijkt dat het voor deze aanpassing de gemeenteraad was die dit 

goedkeurde en besliste over leningen of het wijzigingen daarvan. Hij verduidelijkt dat men dit wil 

aanpassen om flexibeler te kunnen werken. Er dient steeds rekening gehouden te worden met de 

termijn van één maand waarop de gemeenteraad plaatsvindt en in combinatie met de sterk 

wijzigende rentevoeten, is het mogelijk dat de rentevoeten stijgen omdat er geen gemeenteraad 

plaatsvindt. Hij stelt dat het voorstel om deze bevoegdheid te delegeren naar het college van 

burgemeester en schepenen uiteraard binnen de contouren van het meerjarenplan valt waar ook de 

nodige leningsbedragen voorzien zijn. Hij stelt dat voorheen alles betaald werd met eigen middelen 

maar het nu toch noodzakelijk is om leningen aan te gaan om de investeringen te financieren.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) vraagt zich af of er een doel is voor een lening. Is er iets in het vooruitzicht?  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het aangaan van een lening vroeger specifiek gekoppeld werd aan 

een bepaalde investering. Hij verduidelijkt dat dit sinds het meerjarenplan niet meer nodig is. Er wordt 

gekeken naar de totaliteit van het budget en naar de verschillende beschikbare middelen. Hij verwijst 

naar de bijlage bij het dossier waar opgelijst staat waarvoor het aangewend zou worden, bijvoorbeeld 

de aankoop van de Witte Kerk. Hij verduidelijkt dat het bedrag niet automatisch wordt opgenomen 

maar dat dit opgenomen wordt in functie van de noden die er zijn. Dit wordt ook zo voorzien in de 

bestekvoorwaarden die nu voorliggen. Het bedrag hoeft dus niet in één keer worden opgenomen.  

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) verduidelijkt dat het aangewend zal worden voor niet – prioritair 

beleid en voor zaken die reeds goedgekeurd zijn in het meerjarenplan.  

 

10. FINANCIËLE ZAKEN - Contract voor het aangaan van leningen - kredieten - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr.H.Hanssen (CD&V)  

"Misschien begrijp ik het niet goed, maar de gemeente wil dus een lening aangaan. Met welk" doel? 

Graag een bondige uitleg hierover." 

 

Dit punt werd samen behandeld met punt 9. 

 

11. VRIJE TIJD EN WELZIJNSZAKEN - Aanpassing prijssubsidiereglement 2023 - 

goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V): 

"Als ik het goed begrijp worden de prijssubsidies op 0 gezet omdat het AGB voldoende middelen 

heeft om te overleven. Er wordt ook verwezen naar circulaire/C/100. Wat wordt hiermee juist 

bedoeld? Graag verneem ik hierover een bondige uitleg." 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het inderdaad klopt dat er voldoende middelen zijn in het AGB. Dit 

speelt mee in de regeling rond de BTW toepassing. Hij verduidelijkt dat het AGB middelen moet 

genereren om BTW te kunnen aftrekken. Hij stelt dat het tot op heden niet voorspelbaar was hoeveel 
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geld er specifiek naar het AGB zou gaan. Hij verduidelijkt dat dit vastgelegd werd aan de hand van de 

ticketverkoop maar dit is niet geheel correct. Met het prijssubsidiereglement zou dit aangepast 

worden naar het aantal bezoekers. Circulaire/C/100 zegt dat de prijssubsidies opeisbaar zijn, die van 

toepassing zijn op de inkomsten waarmee ze verband houden. Hij verduidelijkt dat men daarom moet 

vasthouden aan het oude systeem en niet kan overschakelen naar het systeem van aantal 

bezoekers. Hij stelt dat er vandaag de dag voldoende gelden aanwezig zijn in het AGB waardoor de 

prijssubsidies op nul gezet worden. In december 2023 wordt dit geëvolueerd.  

 

12. PERSONEEL - GBS De Wingerd - bijkomende lestijden - schooljaar 2023-2024 - 

goedgekeurd 

 

13. Mobiliteit - Aanvullend politiereglement op het wegverkeer met betrekking tot de invoering 

van bijkomende fietsstraten in de Eugeen Dierckxlaan en Petrus Bogaertslaan - 

goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V):  

"Dat er bijkomende fietsstraten komen en dat er straten het statuut van zone 30 krijgen juich ik 

uiteraard toe. Echter, ik lees op het participatieplatform van Schilde Schittert dat er nog meer straten 

worden genomineerd als fietsstraat of zone 30. Neemt de nieuwe mobiliteitsambtenaar deze 

genomineerde straten mee in haar onderzoek?  

Blijkbaar is de signalisatie van sommige van de huidige fietsstraten niet voldoende, maar ik lees dat 

Dhr. Verschuren hierover gaat interpelleren, dus ik wacht het antwoord af" 

 

Dit punt wordt samen behandeld met agendapunt 38.  

 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat men vandaag niet meer spreekt over een fietsstraat maar over een 

fietszone. Hij merkt op dat er in de bestaande fietszone een aantal straten vergeten waren in de buurt 

van de schoolomgeving. Dit is een aanpassing daarvan. Het college van burgemeester en schepenen 

legde een bepaald aantal straten vast en er zijn ook suggesties om eventueel ook nog andere straten 

op te nemen. Hij verduidelijkt dat dit eerst geëvolueerd dient te worden alvorens nieuwe 

aanpassingen door te voeren. Op het moment dat van het aanbrengen van de signalisatie ging het 

nog over fietsstraten: aan het begin van de straat start de signalisatie en aan het einde van de straat 

stopt ze. Hij verduidelijkt dat de regelgeving ondertussen veranderd is waardoor voor fietszones er 

andere signalisatie moet aangebracht worden.  Het is nu niet meer zo duidelijk waar een signalisatie 

start en stopt. De Dienst der Werken zal de rondgang doen om te kijken waar er extra signalisatie, 

borden, pictogrammen zal moeten bijgeplaatst worden. Naar handhaving toe verduidelijkt hij dat dit 

zal gebeuren vanaf het moment dat dit wettelijk in orde is.  

 

14. Mobiliteit - Aanvullende verordening inzake politie op het wegverkeer naar aanleiding van 

het invoeren van een snelheidsbeperking tot 

30km/uur en een bord spelende kinderen te plaatsen in de Kortedreef - goedgekeurd 

 

15. Mobiliteit - Aanvullende verordening inzake politie op het wegverkeer naar aanleiding van 

het invoeren van tonnagebeperking tot 3,5 ton in de Victor Frislei - goedgekeurd 

 

16. Mobiliteit - Aanvullende verordening inzake politie op het wegverkeer naar aanleiding van 

het afschaffen van de voorrangsregeling Sint-Jobsteenweg/Huldekens  - goedgekeurd 

 

Bespreking 
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Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt zich af of er vanaf de inwerkingtreding van dit besluit geen 

voorrang van rechts meer geldt vanuit de Huldekens. Ze maakt zich ernstig zorgen over het effect van 

deze maatregel op de snelheid. Ze verduidelijkt dat de snelheid op de Sint-Jobsteenweg 70 km/h 

bedraagt maar dat er zeer snel gereden wordt. Ze is van mening dat wanneer dit in de praktijk 

gerealiseerd wordt, dit een extra carte blanche is voor de weggebruiker om de snelheid van 70 km/h 

aan de laars te lappen aangezien men vanuit de Sint-Jobsteenweg geen voorrang meer moet geven. 

Verder stelt zij vast dat er amper snelheidscontroles worden uitgevoerd op de Sint-Jobsteenweg.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het advies van de politie meegenomen werd. Hij verduidelijkt dat 

het net omwille van de vernieuwing van het fietspad is dat de voorrangsregel afgeschaft wordt zodat 

men een veiligere omgeving kan creëren voor de fietser. Hij haalt aan dat de meeste automobilisten 

zich niet bewust waren van deze voorrangsregel en het dus daarom zeker verantwoord is om deze af 

te schaffen. Hij ondersteunt de oproep om controles te laten uitvoeren op de Sint-Jobsteenweg en 

laat deze straat mee opnemen in de lijst te controleren straten.  

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) is van mening dat het lokaal bestuur Schilde consequent dient te zijn 

en deze regel dan ook toe te passen aan de Molenakker. Ze stelt dat deze straat niet goed zichtbaar 

is en dat de voorrang van rechts er regelmatig genegeerd wordt. 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt de suggestie mee te nemen naar de verkeerscel.   

 

17. Mobiliteit - Aanvullende verordening inzake politie op het wegverkeer naar aanleiding van 

aanleiding van het uitbreiden van de zone 30 in de Kasteeldreef tot aan de Hoevedreef  - 

goedgekeurd 

 

18. Mobiliteit - Aanvullende verordening inzake politie op het wegverkeer naar aanleiding van 

het inrichten van parkeerplaatsen voor elektrisch 

laden ter hoogte van Turnhoutsebaan 202 en Turnhoutsebaan 177 - goedgekeurd 

 

19. Openbare werken - Patrimonium - Kosteloze grondafstand - Renier Sniederspad 53 (deel)  

- Afdeling 2, sectie B, 264 G (deel) - goedgekeurd 

 

20. Patrimonium - Stookplaatsrenovatie gemeentehuis - projectvoorstel - goedgekeurd 

 

21. Patrimonium - Affectatie tot openbaar domein van gemeentelijke gronden op 

Schildestrand - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V):  

"Is het ook de bedoeling dat de bewoners nog op de hoogte worden gebracht hiervan, hetzij 

schriftelijk, hetzij mondeling door een informatiemoment of inspraakmoment? Dit geldt tevens voor 

meerdere dossiers over Schildestrand. Ik denkt hierbij aan het masterplan, maar daar kom ik op terug 

tijdens de toegevoegde agendapunten." 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat de gemeente tal van gronden aangekocht heeft en deze gronden 

ook begint te gebruiken. Als deze niet geaffecteerd worden als openbaar domein, zijn het eigenlijk 

privégronden. Hij stelt dat mensen deze gronden dan zien als braakliggende weilanden die men gaat 

gebruiken. Hij verduidelijkt dat het lokaal bestuur Schilde beslist heeft om de toestand daar te gaan 

juridiseren door er openbaar domein van te maken. Hij is niet van mening dat de inwoners ingelicht 

moeten worden omdat het lokaal bestuur Schilde haar eigen gronden gaat vrijwaren. Hij verduidelijkt 

dat die gronden aangekocht werden met de bedoeling om het uitdoofbeleid gestalte te geven.  

 

Dit agendapunt wordt samen behandeld met punt 31.  
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22. Patrimonium - Vraag naar aankoop - Friedadreef 82 - 2023/04 - goedgekeurd 

 

23. Ruimte - Omgeving – ministerieel besluit beroep - het wijzigen van buurtweg nummer 7 - 

Wijnegemsteenweg 191 en 193 - OMG 2022/446 - kennisgenomen 

 

Bespreking 

Dhr.H.Hanssen (CD&V):  

"Wat zijn de acties die het bestuur gaat ondernemen tegen de vernietiging van de minister? Blijkbaar 

volgt de minister mijn tussenkomst op die gemeenteraad, namelijk dat men door het wijzigen van de 

buurtweg niet het algemeen belang dient. Op 25.08.2020 vernietigde RvVB ook het PA en op 

26.11.2021 vernietigde de Vlaamse overheid eveneens de beslissing van de gemeenteraad van 

22.02.2021. Het feit dat alle beslissingen van het schepencollege, de gemeenteraad en de deputatie 

m.b.t. vergunningen in dit dossier de voorbije jaren steeds opnieuw vernietigd werden door de 

bevoegde beroepsinstanties en rechtbanken, zou toch tot het inzicht moeten leiden? Ik kan nog 

oneindig verder argumenteren, maar ik denk dat onze visie aangaande dit dossier deze legislatuur is 

gekend. Het gaat hier om een kennisgeving en niet om een goedkeuring. Tot slot, wat ik mij nog wel 

afvraag hoeveel geld en mankracht is er al naar dit dossier gegaan?" 

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) stelt dat de Vogelzang reeds op die locatie bestond voor de 

aanpassing van het Gewestplan. Ze stelt dat in 1979 er een Gewestplan gekomen is waardoor de 

Vogelenzang zonevreemd werd. Ze verduidelijk dat het een duidelijke beleidskeuze geweest is om 

een oplossing te gaan zoeken voor deze site.  In de eerste plaats qua regelgeving om een duidelijk 

wettelijk kader te creëren en in de tweede plaats om het mobiliteitsprobleem rond parkeerplaatsen te 

gaan oplossen. Ze stelt dat een RUP opgemaakt en goedgekeurd werd waarna een 

omgevingsvergunning aangevraagd werd.  De vraag werd gesteld om de buurtweg te gaan verleggen 

of op te heffen zodat er geen parkeerplaatsen langs de Wijnegemsesteenweg en de Broekstraat 

moeten voorzien blijven. De effectieve toestand ter plaatse beantwoordt niet aan de toestand volgens 

de buurtwegenkaart maar op basis van het feit dat die buurtweg daar effectief ligt, kan daar dus niets 

op gebouwd worden. De beslissing van de minister is het gevolg van een beroep dat ingesteld is 

tegen de gemeenteraadsbeslissing om die buurtweg te gaan verleggen. De minister is tegen de 

beslissing omdat deze onvoldoende gemotiveerd is naar het principe van het algemeen belang. Niet 

omdat het verleggen van die buurtweg het algemeen belang niet zou dienen. Ze is van mening dat 

het besluit opnieuw en beter gemotiveerd moet worden door de gemeenteraad. Het algemeen belang 

zal hier zeker mee gebaat zijn vermits het toch de bedoeling is om het mobiliteitsprobleem op te 

lossen.  

 

24. Milieu - Klimaatreglement - aanpassingen - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr.H.Hanssen (CD&V): 

"Voor mij is het niet geheel duidelijk, worden de premies voor zonnepanelen en thuisbaterijen 

afgeschaft of door een andere instantie toegekend? Dat Mijn Verbouw Premie inkomens gerelateerd 

is positief, zo krijgen de lage inkomens ook de kans om duurzaam te renoveren. Misschien is het 

wenselijk om hierover even duiding te geven?" 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het reglement een aantal jaren geleden ook gestemd werd. Het 

lokaal bestuur Schilde koppelde het reglement aan het reglement van Fluvius wat resulteerde in een 

lagere administratieve last voor het lokaal bestuur Schilde. Als Fluvius een subsidie toekende, kreeg 

de inwoner automatisch ook de gemeentelijke subsidie . Hij licht toe dat er een wijziging optrad in 

coördinatie. De Vlaamse Overheid nam dit zelf in handen via Mijn Verbouw Premie en maakte de 

subsidie inkomensgerelateerd. Het lokaal bestuur Schilde wil zich nu confirmeren aan die Vlaamse 

subsidies waarbij er minder subsidies worden gegeven voor zonnepanelen en de thuisbatterijen.  Er 
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wordt vooral ingezet op wijziging van de fossiele brandstof waarbij het lokaal bestuur Schilde een 

verdubbeling van de premie zal geven voor inwoners die een warmtepomp installeren. Het lokaal 

bestuur Schilde voorziet 80 000 euro per jaar voor deze subsidie. Hij stelt dat het de bedoeling is dat 

inwoners die voor deze wijziging hun premie hadden aangevraagd, deze premie ook nog steeds 

ontvangen. Hij verduidelijkt dat vanaf 1 september en dus bij de goedkeuring van dit 

gemeenteraadsbesluit en de invoering ervan, de subsidies zullen worden afgebouwd.  

 

25. Patrimonium - Opzeg overeenkomst strijkatelier - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Mevr. M. Struyf (CD&V) verduidelijkt de onthouding van deze stemming door haar fractie. Ze stelt dat 

de huur die FERM betaalt niet meer marktconform is en dat hier terecht naar een oplossing dient 

gezocht te worden. Toch is zij van mening dat het lokaal bestuur Schilde naarstig op zoek moet gaan 

naar alternatieven vermits er toch een duidelijk verschil is tussen FERM en de commerciële 

strijkateliers die enkel winstgevend werken. FERM is enkel gericht op tewerkstelling. FERM heeft 350 

klanten waarvan 90% inwoner is van de gemeente Schilde. Ze vraagt zich af of de commerciële 

strijkateliers deze toevlucht gaan kunnen opvangen en wat er zal gebeuren met het sociale aspect.  

Dhr. P. Mendonck (N-VA) verduidelijkt dat hij een gesprek heeft gehad met FERM waaruit blijkt dat de 

marktconforme huurprijs duidelijk teveel is. FERM moet dit oplossen en met het lokaal bestuur 

Schilde overleggen over mogelijke opties zodat tot een compromis kan gekomen worden. Het lokaal 

bestuur Schilde wou enkel wat orde op zaken stellen in de vergoedingen voor het gebruik van 

gemeentelijke gebouwen.   

Mevr. M. Struyf (CD&V) verduidelijkt dat de aanbieder niet FERM hoeft te zijn en begrijpt de reden 

waarom het contract opgezegd is. Ze vraagt zich af of het lokaal bestuur Schilde de intentie heeft om 

op een andere manier een strijkatelier te organiseren waar tewerkstelling aan bod komt en waar de 

350 klanten van FERM terecht kunnen.  

Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat hij niet bevoegd is voor het zoeken naar oplossing voor FERM, 

enkel het luik patrimonium neemt hij voor zijn rekening.  

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) stelt dat het fijner had geweest indien mevrouw Struyf (CD&V) haar 

vraag via het officiële systeem had ingevoerd zodat er een gecoördineerd antwoord vanuit het college 

van burgemeester en schepenen kon komen.  

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) stelt dat uit onderzoek gebleken is dat de inwoners die hun strijk bij 

FERM binnen brengen, werken via het systeem van dienstencheques waar er dan weer voldoende 

privé initiatieven zijn om beroep op te doen. Ze is van mening dat het sociale oogpunt waarvoor 

FERM eigenlijk in het leven werd geroepen, zijn doel ondertussen voorbij geschoten is. Ze 

verduidelijkt het een en ander te gaan nakijken.  

 

26. VRIJE TIJD EN WELZIJNSZAKEN - Overeenkomst seniorenraad en gemeentebestuur 

Schilde - goedgekeurd 

 

27. Onderwijs - Aanpassing reglement De Wingerd - goedgekeurd 

 

28. Sport - Aanpassing subsidiereglement sportinfrastructuur - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V):  

"Ik heb reeds eerder tijdens een vorige gemeenteraad hierover een vraag gesteld. Het valt op dat er 

reeds een aantal wijzigingen ivm het subsidiereglement sportinfrastructuur zijn goedgekeurd. Als ik 

het goed voor heb is TC Brabo die steeds aanspraak maakt op het reglement of de subsidies 

ontvangt na goedkeuring van het reglement. Ze hebben reeds een subsidie gekregen voor 
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paddelvelden, voor verlichting en nu voor de aanleg van "alle weer velden" Het lijkt mij dat de 

wijzigingen ivm het subsidiereglement sportinfrastructuur worden genomen om één club te 

subsidiëren, of zie ik dit verkeerd? Voor alle duidelijkheid, investeren in sportinfrastructuur zal ik altijd 

aanmoedigen. Graag verneem ik hierover een toelichting." 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het reglement gestemd werd en dat er één aanvraag ingediend 

werd. Normaal gesproken zou de “overschot” dan integraal aan TC Brabo worden toegekend. Hij 

verduidelijkt dat dit toch een zeer hoog (te hoog) bedrag betrof. Hij stelt dat de aanpassing van het 

reglement daarom ter goedkeuring voorligt om een beperking op te leggen aan het bedrag dat wordt 

uitgekeerd.  

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) stelt dat het positief is dat clubs hier aanspraak op kunnen maken. 

Ze verduidelijkt dat het voor de andere clubs net iets te vroeg kwam om investeringen te doen.  

 

29. Sport - Verlenging huurovereenkomst Sporthal Vennebos van 1 september 2023 tem 31 

augustus 2026 - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V):  

"Ik lees dat de nieuwe sporthal niet in gebruik zal zijn voor september 2026. Dat is voor mij en de 

sportclubs een koude douche om dit te vernemen en nog minstens 3 jaar te moeten wachten. 

Hopelijk is er nu toch een doorbraak, is er al meer nieuws?  

Verder, de renovatie van de sporthal van GO zou klaar moeten zijn voor aanvang van het nieuwe 

sportseizoen. Is er zicht dat dit inderdaad is gefinaliseerd? Of is er een B-plan indien dit niet zou 

zijn?" 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat de gesprekken nog steeds lopende zijn en in een constructieve 

sfeer verlopen. Hij verduidelijkt dat als er een overeenkomst is, er toch met een termijn van maximaal 

3 jaar zal moeten worden rekening gehouden gezien de normale doorlooptijd om aanbestedingen te 

doen, een aannemer te vinden, … Dat is de reden waarom de termijnen hier vermeld worden. Dit is 

tevens een verklaring voor de verlenging van het huidig huurcontract. Er zal niet teveel hinder zijn 

voor de sportclubs. Hij vraagt zich af of de vraag volgende gemeenteraad opnieuw gesteld kan 

worden zodat schepen Verhulst zijn toelichting kan meedelen.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) vraagt zich af of de nieuwe sporthal nog steeds zal plaatsvinden op de 

oorspronkelijke site vermits er vorige gemeenteraad sprake was van een eventuele andere locatie?  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) verduidelijkt dat de gesprekken omtrent de locatie lopende zijn. Hij hoopt 

hier binnenkort meer uitsluitsel over te kunnen geven.  

 

30. Evenementen - Carrousel 2023 - overeenkomst- goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V):  

"Gaan we een overeenkomst goedkeuren waarvan de organisatie al in de helft is? Voor alle 

duidelijkheid, ik moedig dit zeker aan, maar hadden we dit niet eerder moeten goedkeuren? Graag 

een woordje uitleg." 

Mevr. K. Krekels (N-VA) verduidelijkt dat de overeenkomst een formaliteit betrof. Doordat de 

aanvraag te laat ingediend werd, kon het punt niet meer behandeld worden op de gemeenteraad van 

19 juni 2023.  

 

31. Sport - Hans Hanssen (CD&V) - Masterplan Schildestrand 

 

Vraag 
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De laatste weken (althans voor de vakantie) is er commotie geweest over de vergunning die het CBS 

afleverde om een steiger te bouwen en de toelating te geven om met elektrische bootjes te varen op 

de vijver van het Schildestrand. Ik laat in het midden of een zone om met elektrisch bootjes te varen 

op de vijver van het Schildestrand al dan niet een meerwaarde is. Als men oog heeft voor de natuur 

en de biodiversiteit van de vijver en de overlast qua parkeren en zwerfvuil tot het strikte minimum 

wordt beperkt heb ik hier geen problemen mee. Wat echter belangrijk is in dit dossier, is dat er 

onduidelijk heerst bij de bewoners. Hierin deel ik hun bekommernis en roep dan ook op dat het 

bestuur in dialoog gaat met alle stakeholders en er duidelijke afspraken worden gemaakt. Eventueel 

via een gebruikersreglement. Mijn vraag, is er ondertussen overleg of communicatie geweest met de 

bewoners?  

 

Maar, los van dit dossier en in het kader van het masterplan Schildestrand roep ik op aan het bestuur 

om te onderzoeken naar de mogelijkheden om van Schildestrand terug (deels) een zwemvijver te 

maken. Dit is voor een stuk nostalgie. Trouwens Vlaanderen snakt naar zwemplekken en de Vlaams 

overheid gaf groenlicht voor een versoepeling van de regelgeving voor zwemzones in openlucht. De 

verplichting om blustoestellen kleedhokje en sanitair te voorzien verdwijnt. Dit moet het voor lokale 

besturen gemakkelijker maken om zwemlocaties buiten aan te bieden. De enigste vereisten zijn de 

kwaliteit van het water, een risicoanalyse en de toelating van de eigenaar uiteraard. 

Natuurlijk mag men niet over één nacht ijs gaan op de vijver van het Schildestrand. Het spreekt voor 

zich dat alvorens men een beslissing neemt er overleg moet zijn met alle stakeholders, dat men de 

pro en contra’s zeer goed wikt en weegt, het belang van de natuur moet centraal staan. En heel 

belangrijk dat er voldoende handhaving is op overlast. 

 

Ik denk dat als alle maatregelen in acht worden achtgenomen en er een voldoende gedragen visie is, 

dit zeker een meerwaarde biedt voor Schildestrand. Temeer omdat de bouw van het intergemeentelijk 

zwembad op dit moment mijlenver weg is en dit onze inwoners tijdens de zomermaanden een mooi 

alternatief kan bieden. 

Moest het intergemeentelijk zwembad er ooit komen op de site die ik reeds jaren gelden voorstelde, 

namelijk achter de toenmalige Carrefour, nu Albert Hein, heeft men de mogelijkheid om tijdens de 

koude periode indoor te zwemmen en tijdens de zomermaanden outdoor. En deze 2 zwemwateren 

liggen op amper 1 Km van elkaar! Men mag blijven dromen toch? Voor alle duidelijkheid, ik vraag hier 

niet om het zwemmen toe te laten, ik vraag om de eventuele mogelijkheden te onderzoeken. Ik dacht 

dat je hiervoor ook beroep kan doen op hogere overheden wat betreft advies? 

 

Bespreking 

Dit agendapunt wordt samen behandeld met agendapunt 21.  

 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het masterplan in december 2023 toegelicht wordt aan de 

buurtbewoners. Het college van burgemeester en schepenen besliste de buurtbewoners suggesties 

te laten doen. Het is de bedoeling om te komen tot een gedragen oplossing waarvoor de input van de 

inwoners noodzakelijk is. Hij stelt dat een vereniging de vraag gesteld had gebruik te mogen maken 

van de bootjes. Er werd gevraagd welke acties zij zouden ondernemen om de ongerustheid weg te 

nemen maar hij stelt dat dit niet gelukt is. Hij is van mening dat een warme oproep op zijn plaats is.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) stelt dat het enkel een suggestie was om de mogelijkheid tot het uitbouwen 

van een zwemvijver te onderzoeken. Er zijn ongetwijfeld nog andere mogelijkheden. Wel is hij van 

mening dat het project matuur genoeg moet zijn, dat het een bepaalde publieke toegankelijkheid met 

respect voor natuur en biodiversiteit moet hebben.  

 

32. Jeugd - Hans Hanssen (CD&V) - Mail Chiro 
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Vraag 

We hebben allen de mail ontvangen over de bezorgdheid van de Chiro betreffende de steun van de 

gemeente. Voor een stuk deel ik hun bekommernis. De Chiro zorgt voor een waardevolle 

vrijetijdsbesteding voor vele kinderen uit onze gemeente. Ik denk dat we het daar allen over eens zijn.  

Mijn vraag, is er ondertussen contact geweest na deze mail en wat is de visie van het bestuur? Ik ben 

er zeker van dat de steun voor jeugdbewegingen en jeugdwerking in het algemeen een prioriteit is 

voor het bestuur. Graag verneem ik enige toelichting.  

 

Bespreking 

Mevr. K. Krekels (N-VA) antwoordt dat er een aanvraag ingediend werd voor het evenement van de 

Chiro, niet voor de volledige werking. Ze stelt een uitgebreide email te hebben ontvangen. Ze 

verduidelijkt dat deze geagendeerd werd op het college van burgemeester en schepenen en uitvoerig 

besproken is. Het college van burgemeester en schepenen heeft besloten de Chiro uit te nodigen en 

toe te lichten waarom de evenementensubsidie voor hun fuif geweigerd werd. In het kader  van 

openbaarheid van bestuur, heeft de Chiro de nota reeds kunnen inkijken.  Er zijn nog andere 

argumenten die mondeling zullen worden toegelicht. Verder licht zij toe dat er om een reglement 

gevraagd werd vermits de evenementensubsidie in het verleden toegekend werd op basis van een 

nominale toelage. Het was een heel moeilijke oefening omwille van de diversiteit en de diversiteit van 

de bedragen. Uiteindelijk zijn ze er toch in geslaagd tot een reglement te komen dat nu geëvalueerd 

zal worden. Ze verduidelijkt dat deze evaluatie aan de raadscommissie ter bespreking zal voorgelegd 

worden.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) hoopt op een constructief gesprek tussen de Chiro en het college van 

burgemeester en schepenen. Hij stelt dat het niet eenvoudig is een subsidieaanvraag in te dienen en 

vraagt zich af of de bevoegde ambtenaar hierbij kan helpen. Hij verduidelijkt dat dit niets is wat nu ter 

bespreking moet voorliggen.    

 

33. Milieu - Hans Hanssen (CD&V) - Wereld opruiming 16.08 - Opruimactie 16.09 

 

Vraag 

Op 16 september organiseren collega Micheline Duysens en ikzelf in samenwerking met mooimakers 

en de gemeenste Schilde een wereld opruimdag. Met deze actie maken we onze gemeente een 

stukje netter, proberen we onze inwoners te sensibiliseren om geen zwerfvuil achter te laten en geven 

we een signaal naar het gemeentebestuur om te blijven inzetten op een sterk zwerfvuilbeleid . Bijdeze 

hopen we jullie allen op 16 september om 10u30 aan het heemhuis Scilla in Schilde te verwelkomen 

om een handje uit de mouwen te steken. Scilla is de gastheer, waarvoor dank. Achteraf is er voor de 

moedige opruimers een drankje voorzien aangeboden door de gemeente. Gelieve deze actie te delen 

binnen jullie netwerken. Alvast bedankt namens Micheline en mijzelf.  

 

In het kader van WCD organiseren collega Micheline Duysens en ikzelf in samenwerking met 

Mooimakers en de gemeente Schilde een opruimactie op 16 september. De actie start om 10.30 u 

aan het Heemhuis Scilla. Na de actie wordt er door het gemeentebestuur aan de deelnemers een 

drankje aangeboden. Het doel van deze actie is naast onze gemeente een stukje netter maken, onze 

inwoners sensibiliseren om geen zwerfvuil achter te laten en het bestuur oproepen om te blijven 

inzetten op een sterk zwerfvuilbeleid.  

We hopen op een talrijke opkomst en vragen jullie, geachte collega’s deze actie te delen binnen jullie 

netwerken.  

 

Bespreking 

Mevr. M. Duyssens (N-VA) stelt dat dit boven de politiek staat. Ze hoopt er samen een leuke dag van 

te maken.  
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Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) stelt dat dit een oproep naar ons allen is en dat het gedeeld zal 

worden binnen de netwerken.  

 

34. BURGERZAKEN - Tara Godts (N-VA) - Verplaatsing glasbakken en herinnering 

zondagsrust 

 

Vraag 

De glasbollen aan de Molenstraat ter hoogte van de serviceflats zorgen voor ontzettend veel last bij 

de omwonenden. De glasbakken staan momenteel geplaatst aan het begin van een eenrichting 

straat. Waardoor zeer veel mensen deze straat inrijden en op opritten gaan staan.  

Op zondag is het ook de bedoeling dat er geen glas in gegooid worden om geluid te vermijden en de 

zondagsrust te garanderen. Vandaar ook volgende vragen: 

1. Is het mogelijk deze glasbollen eventueel iets verder te verplaatsen zodat deze niet aan het begin 

van de eenrichtingsstraat staat? De glasbak kan eventueel ook verplaatst worden naar naast het 

gemeentehuis, aangezien hier parking is en geen omwonenden. 

2. Is het mogelijk om iedereen nog een keer te herinneren aan de zondagsrust (dat er geen 

glasbollen gebruikt mogen worden, geen gras afgereden mag worden)? Dit zou eventueel kunnen in 

de Hoplr en de 2970. 

 

Bespreking 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat er gewerkt wordt met een materialenplan 2023-2030. Elke 

gemeente is verplicht om 1 op de 700 inwoners te voorzien van een glasbol. De locatie van een 

glasbol is een evenwichtsoefening vermits geen enkele inwoner deze graag voor de deur ziet. De 

glasbol in kwestie staat al ruim 30 jaar op deze plaats.Het lokaal bestuur Schilde heeft weet van de 

klachten die hieromtrent binnenkomen van een inwoner. Hij verduidelijkt dat de verplaatsing van de 

glasbol zal leiden tot meerdere klachten van de inwoners van de serviceflats. Hij stelt dat het 

trouwens de bewoners waren die specifiek die plaats van de glasbol wensten vermits er verschillende 

bewoners slechter te been zijn.  De verplaatsing is dus geen optie maar er zal wel gesensibiliseerd 

worden over de zondagsrust. Alsook zal er gecommuniceerd worden dat, indien de glasbol vol is, 

men het glas er niet zomaar naast mag zetten. Een andere optie is te onderzoeken of er een glasbol 

kan geplaatst worden in de buurt van het gemeentehuis omdat die voor weinig overlast zal zorgen.  

Dit zal niet leiden tot het verdwijnen van de glasbol in kwestie.  

Mevr. T. Godts (N-VA) stelt dat de inwoners zich bewust zijn dat het verplaatsen van een glasbol niet 

evident is. Ze stelt dat voornamelijk de sensibilisering rond de zondagsrust enorm belangrijk is.  

 

35. Ruimte - Marijke Dillen (Vlaams Belang) - Beukenbos bedreiging 

 

Vraag 

Senior Homes heeft blijkbaar de plannen voor assistenwiewoningen in 's Gravenwezel bijgewerkt. Er 

loopt een nieuw openbaar onderzoek rond 2 i.p.v. 3 paviljoenen. Maar het aantal assistentiewoningen 

blijft gelijk : 42. Er is dan ook volledig terecht grote ongerusttheid i.v.m. de bedreiging van het 

Beukenbos. Mijn vraag is eenvoudig en duidelijk en kan alleen maar een geruststellend antwoord 

verdienen : kunnen de Burgemeester en het Schepencollege bevestigen dat er geen enkele 

bedreiging is voor dit mooie 100 jaar oude beukenbos en dat dit laatste prachtige stuk groen in het 

dorp van 's Gravenwezel niet zal verdwijnen ? 

 

Bespreking 

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) stelt dat er in dit dossier een negatieve beslissing werd genomen 

omwille van de zeer grote impact op de aanwezige natuur. De aanvragers hebben steeds het recht 

om daartegen in beroep te gaan.  De beslissing is nu niet meer in handen van het lokaal bestuur 
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Schilde, maar in die van de deputatie. Het lokaal bestuur Schilde wijkt niet af van haar eerder 

uitgebrachte motivering en verslag.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V):  

"Ik deel de bezorgdheid van Mvr. Dillen. Echter, het is de deputatie die hierover gaat beslissen. Het 

CBS kan enkel adviesgeven. Ik kan mij vergissen, maar kan het zijn dat het CBS tot op heden nog 

geen negatief advies heeft gegeven aan de deputatie? In een artikel van GVA was het toch vooral de 

N-VA fractie die hevig tegen dit project was en terecht." 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) gaat niet akkoord met gang van zaken: eerst tussenkomst, dan het 

antwoord van de schepen en de burgemeester, waarna haar repliek volgt.  

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) verduidelijkt dat de heer Hanssen (CD&V) wel degelijk een 

tussenkomst via de officiële weg had ingediend.  

Dhr. Pieter-Jan Fraussen (Groen) haalt aan dat mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) het woord moet 

vragen net zoals de andere raadsleden.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt niet te kunnen garanderen dat het beukenbos zal blijven bestaan. Het 

lokaal bestuur Schilde is afhankelijk van wat de deputatie zal beslissen. Het lokaal bestuur Schilde 

kan alle rechtsmiddelen uitputten maar is verder afhankelijk van de deputatie. Het college van 

burgemeester en schepenen heeft negatief advies uitgebracht aan de deputatie. Mevr. M. Van Alphen 

(Open VLD) zal aanwezig zijn op de hoorzitting om het standpunt van het lokaal bestuur Schilde toe 

te lichten. Hij benadrukt dat de deputatie steeds oordeelt op basis van feiten en niet politiek getint is.    

Dhr. H. Hanssen (CD&V) verduidelijkt dat hij het negatief advies van het college van burgemeester en 

schepenen dat gisteren werd uitgegeven nog niet terug gevonden had in de verslagen.  

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) is van mening dat de politieke partij N-VA wel degelijk de macht 

heeft binnen de deputatie, samen met de collega’s van de fractie CD&V. Ze stelt dat Open VLD, met 

alle respect voor mevr. M. Van Alphen (Open VLD), de kleinste partij betreft. Ze vraagt zich af of het 

mogelijk is dat dhr. D. Bauwens (N-VA), lid van N-VA, zijn gewicht volledig in de schaal werpt en mee 

gaat onderhandelen dat dit stuk natuur in ’s-Gravewezel gevrijwaard kan blijven van bebouwing.  

Dhr. P-J. Fraussen (Groen) vraagt het woord na de finale repliek van mevr. M. Dillen (Vlaams 

Belang).  

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) vraagt zich af waarom dhr. P-J. Fraussen (Groen) niet op voorhand 

een tussenkomst heeft ingediend.  

Dhr. P-J. Fraussen (Groen) stelt dat dhr. D. Bauwens (N-VA) dan even goed zijn gewicht in de schaal 

kan leggen wat betreft de Moerstraat.  

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) antwoordt dat het een repliek is die niet aansluit bij het ingediende 

punt van mevr. M. Dillen (Vlaams Belang).  

 

36. Dienst der Werken - Valérie Van Genechten (Open VLD) - Weigering 

omgevingsvergunningsaanvraag Kotsbos - wat nu? 

 

Vraag 

Vandaag (16/08) werden de mensen in het kotsbos geconfronteerd met de uithanging van de 

weigering van de omgevingsvergunning voor aanleg/verharding van de wegen. Op welke wijze zullen 

de bewoners verder geïnformeerd worden mbt deze beslissing? Wat zijn de volgende stappen? De 

bewoners zijn terecht bezorgd.  

 

Bespreking 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) is enorm ontgoocheld in de weigering van de vergunning door de deputatie. 

Het lokaal bestuur Schilde heeft de volgende twee opties. Ten eerste kan het lokaal bestuur Schilde 

een nieuwe aanvraag indienen. Hij verduidelijkt dat er een advies gegeven werd van de 

omgevingsambtenaar om te werken met waterdoorlatend materiaal. Tijdens de gemeenteraad van 

juni 2023 werd een overeenkomst met de provincie goedgekeurd om de Knotsbosloop te verplaatsen 
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zodat de waterproblematiek al een deel aangepakt wordt. Ten tweede kan men kiezen voor de 

duurdere optie waar er gewerkt wordt met waterdoorlatend materiaal as such. De eerste optie zal 

juridisch weinig kans maken. De optie die het snelst in uitvoering kan gaan is de tweede optie. Dit 

punt wordt besproken binnenkort met het college van burgemeester en schepenen. Hij verduidelijkt 

dat er een terugkoppeling zal zijn naar de betrokken partijen. 

 

37. Veiligheid - Philippe Verschueren (Open VLD) - Vraag voor actie na groeiende onrust door 

diefstalplagen in Schilde 

 

Vraag 

Ik wil graag uw aandacht vestigen op een groeiende bezorgdheid in onze gemeente, namelijk de 

recente toename van diefstalplagen in onze buurten. In de afgelopen maand alleen zijn er drie 

gevallen geweest waarin mijn directe buren in de Vennebosstraat en de Hoevedreef nachtelijk bezoek 

hebben gehad van dievenbendes. 

 

Daarnaast zijn er verschillende meldingen van verdachte individuen geweest die overdag foto's 

nemen van de huizen, wat bij veel inwoners voor onrust zorgt. 

 

Veel inwoners voelen zich niet meer veilig in hun eigen huis, en dit heeft uiteraard consequenties voor 

gemoedsrust van onze buurt. 

 

Als vertegenwoordiger van de buurt en als bezorgde buur vraag ik of er recente cijfers beschikbaar 

zijn betreffende de diefstallen in onze buurt. Daarnaast wil ik graag weten welke initiatieven en 

maatregelen U, als hoofd van de politie, momenteel neemt om deze onrustwekkende trend aan te 

pakken. 

 

Is het misschien een idee om samen met de cel diefstalpreventie opnieuw enkele avonden te 

organiseren om mensen van de nodige preventietips te voorzien? 

 

Bespreking 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het lokaal bestuur Schilde tijdens de zomervakantie en dan 

specifiek in de maand juli inderdaad geconfronteerd werd met een aantal diefstallen. Er werden 36 

feiten vastgesteld waarvan 19 effectieve inbraken en 17 pogingen tot inbraak. In vergelijking met 

2022 is dat een aanzienlijke stijging. In augustus is er een daling: er werden nog maar drie feiten 

vastgesteld. De gebeurtenissen in juli vonden voornamelijk plaats in Schilde Centrum en in de 

Willekom. In augustus verschuiven deze gebeurtenissen naar Schildsveld. De meeste gevallen 

gebeuren overdag, 4 feiten vielen ’s nachts voor. In juli waren er 14 meldingen van verdachte 

personen of voertuigen binnen.  In augustus gaat tot hiertoe nog maar over twee meldingen. Hij roept 

op om alert te blijven. Het hele grondgebied van de gemeente Schilde is vervat in BIN’s. Hij stelt dat 

het één van de prioriteiten is van het zonaal veiligheidsplan om een aanpak uit te werken omtrent 

preventie (BIN’s, sociaal weefsel, ...). De maatregel “diefstalpreventieadvies” werd ook ingevoerd, 

waar vrijwilligers opgeleid zijn om tips te geven om de woning beter te beveiligen. Op 18 oktober 2023 

is een vergadering over diefstalpreventie gepland die open is voor alle BIN-leden. Hij moedigt 

inwoners aan zich aan te sluiten bij een BIN-netwerk. Dit zal later nog verder gecommuniceerd 

worden.   

Mevr. R. Tutelaars (CD&V) vraagt zich af of er nagedacht wordt over manieren om degene die de 

misdaad pleegt wat sneller te kunnen vatten. Ze verduidelijkt reeds enkele malen een suggestie 

gedaan te hebben en is van mening dat de politiezone hier verder over dient na te denken.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat mevr. V. Van Genechten (Open VLD) dezelfde vraag gesteld heeft 

in de politieraad. Hij verduidelijkt dat het geen evidentie is vermits er ook mensen moeten opgeleid 
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worden om die drones te kunnen bedienen, … Er zijn gesprekken lopende met andere politiezones 

om te bekijken hoe dit optimaal kan benut en ingezet worden.  

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) stelt tijdens de periode voor 21 juli 2023, telkens op een donderdag, 

te hebben meegemaakt dat twee onbekende, jonge dames van Roemeense origine foto’s stonden te 

nemen van de omliggende huizen ten hoogte van het einde van de Zonnebosdreef. Ze is van mening 

dat het belangrijk is om de inwoners te sensibiliseren om onmiddellijk een foto te maken van die 

personen in kwestie en hiermee naar de politie te gaan.  

Dhr. P. Verschueren (Open VLD) vraagt zich af of er meer gepatrouilleerd wordt en of de informatie 

die doorgegeven wordt (bv nummerplaten) gecontroleerd wordt. Het is frustrerend dat hier geen 

informatie over komt.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het een prioritaire actie is die opgenomen werd in het zonaal 

actieplan. In functie van de feiten worden die acties opgedreven maar dat is niet heiligmakend. Hij 

spoort de inwoners aan informatie te blijven delen. Er werden op basis van die informatie twee daders 

gevat.  

 

38. Mobiliteit - Philippe Verschueren (Open VLD) - Vraag voor een betere markering van 

fietsstraten in Schilde 

 

Vraag 

Ik wil graag wijzen op de recente initiatieven van onze gemeente met betrekking tot mobiliteit. Het 

introduceren van meerdere fietsstraten toont de inzet van deze coalitie om Schilde fietsvriendelijker te 

maken en de verkeersveiligheid voor onze inwoners te verbeteren. Met dank aan Schepen Verhulst 

voor zijn gedrevenheid in dit dossier. 

 

Toch wil ik een aandachtspunt naar voren brengen. Het is belangrijk dat elke verandering goed wordt 

doorgevoerd en door iedereen wordt begrepen. Hoewel het idee van de fietsstraten zeer positief is, 

merk ik dat de wegmarkeringen op veel plaatsen niet helder genoeg zijn. 

 

Ik begrijp dat aanpassingen tijd vragen. Maar we moeten de veiligheid van fietsers altijd waarborgen. 

Zonder duidelijke markeringen kunnen sommige autobestuurders wellicht niet snel herkennen dat ze 

in een fietsstraat rijden, wat tot frustratie of onveilige situaties kan leiden.  

 

Daarom wil ik vragen om extra markeringen op de weg aan te brengen, zoals extra 

fietspictogrammen. Dit helpt het bewustzijn van de bestuurders te vergroten. In andere omliggende 

gemeenten zijn de markeringen wel duidelijk aanwezig. 

 

We hebben nog enkele weken voordat de kinderen weer naar school gaan. Laten we dus snel werk 

maken van duidelijke en effectieve signalering, zodat we de veiligheid van iedereen kunnen 

waarborgen. 

 

PS: In de bijlage vindt u een foto van een situatie waarbij er geen markeringen op de weg zijn en 

enkel een klein verkeersbord aanwezig is. 

 

Bespreking 

Dit punt werd samen behandeld met agendapunt 13.  

 

39. Onderwijs - Valérie Van Genechten (Open VLD) - Stand van zaken - Samenwerking Ferm 

bij de start van het nieuwe schooljaar 

 

Vraag 
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Welke stappen werden er reeds genomen om te verzekeren dat Ferm bij de start van het nieuwe 

schooljaar de naschoolse opvang kan blijven organiseren? Er zou via de gemeente onderhandeld 

worden. Kunnen de ouders zeker zijn dat er naschoolse opvang voorzien blijft voor hun kinderen?  

 

Bespreking 

Mevr. K. Krekels (N-VA) stelt helaas nog geen sluitend antwoord te kunnen geven. Ze verduidelijkt 

dat alles in het werk gesteld is en wordt om tot een sluitend antwoord te komen. Het lokaal bestuur 

Schilde kan zich niet engageren als er geen duidelijkheid is rond het bedrag, de kostprijs. Vanuit het 

college van burgemeester en schepenen kan wel het engagement gegeven worden dat er eind deze 

week aan alle betrokkenen duidelijkheid zal gegeven worden. Verder garandeert ze dat de voor – en 

naschoolse opvang er zal zijn.  

Mevr. V. Van Genechten (Open VLD) vraagt zich af of de piste met FERM nog steeds bewandeld 

wordt of dat er uitgekeken wordt naar andere opties.  

Mevr. K. Krekels (N-VA) stelt hier niet in detail op te kunnen ingaan.  

Mevr. M. Struyf (CD&V) is van mening dat er een grote discussie zal zijn met schepen P. Mendonck 

(N-VA) vermits hier gesproken wordt over dezelfde organisatie “FERM” als in het punt aangaande de 

strijkateliers. Ze stelt dat de heer P. Mendonck een samenwerking met FERM absoluut niet ziet zitten.  

Dhr. P. Mendonck (N-VA) verduidelijkt dat indien FERM tegemoet komt aan de noden van het lokaal 

bestuur Schilde een samenwerking wel degelijk de beste optie is.  

 

40. Openbare werken - Laurenz Van Ginneken (Open VLD) - Stand van zaken - Brug Oudebaan 

 

Vraag 

Graag had ik vernomen wat de stand van zaken is betreffende de ingestorte brug aan de 

antitankgracht ter hoogte van de Oudebaan. 

 

Bespreking 

Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat er twee opties zijn die geagendeerd zullen worden op het college 

van burgemeester en schepenen. In de eerste plaats kan gewerkt worden met steenstof. Dit is een 

voorlopige oplossing waarbij het gemobiliseerd verkeer geen gebruik kan maken van de brug. De 

tweede optie betreft een verzekeringskwestie waar Ethias, de verzekeraar van het lokaal bestuur 

Schilde, uiteindelijk voorgesteld heeft om 50/50 te betalen zodat de tegenpartij, de aannemer, kan 

overtuigd worden. 

 
Voor eensluidend afschrift 
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